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Verslag ouderraad Kleine Stan 20/02/2024 

Aanwezig: Thomas, Hanne, Mark, Heleen, meester Dirk, juf Evelyn, Koen, Tine, Chiara, 

Annelies, Jolien 

Verontschuldigd: Zeynep, Kenny, Myriam  

 

 
• Schoolraad  

o Vervanger voor Femke 

Volgend jaar in april zijn er nieuwe verkiezingen voor leden van de schoolraad. Maar Femke 
stopt reeds in juni 2024. Femke kan dus de twee eerste vergaderingen van schooljaar 2024 – 
2025 niet opnemen.  Dit zijn korte, efficiënte vergaderingen, rond 16u15.  
Jolien zal deze vergaderingen opvolgen, voor haar bij voorkeur op donderdag.  

 
o Leerlingenaantal 

Het aantal leerlingen blijft in dalende lijn, wat een effect heeft op de aantal uren die ingezet 
kunnen worden.  

 
o Bouwdossier: blijft een zeer lastig dossier.  

Het schoolbestuur is uitleg komen geven aan het leerkrachtenteam over de stand van zaken. 
Er is maar 1 effectieve offerte ontvangen van 1 aannemer, die hoger lag dan verwacht. Het 
schoolbestuur had gevraagd om zijn prijs bij te stellen en die zou tegen eind februari een nieuwe 
offerte indienen.  

Indien dit meevalt, dan moet de start van de bouw nog bepaald worden. Indien dit niet meevalt, 
zouden ze het bestek aanpassen in de hoop dat er meerdere aannemers zouden indienen, dan 
zou een start van bouw liggen in 2025. Het idee van bouwen in 3 maanden in systeembouw is 
niet eenvoudig. Het schoolbestuur bekijkt ook hoe de werking van de school opgevangen zal 
worden tijdens een bouwperiode, maar dat is nog niet concreet. Het schoolbestuur wil het liefst 
ook pas communiceren als dit helemaal duidelijk is.  

Het schoolbestuur verwacht ook dat er ofwel in 2024 ofwel zo snel mogelijk in 2025 gebouwd 
worden. De twee leden van het schoolbestuur zijn ook mensen die zelf uit de bouwsector 
komen. Die zijn er heel actief en grondig mee bezig.  



 
 

 
 

In het appartement in de Garittestraat is er een nieuwe aannemer aangesteld, daar is nu 
duidelijk wel voortuitgang.  

Conclusie is dat er in september nog geen nieuwe school zal zijn, ook niet dat de kleuters 
overkomen naar de campus Kleine Stan in september. De ouders vragen dat hierover ook 
gecommuniceerd wordt. Mark neemt dit op, zodra er duidelijkheid is.   

 
o Ouderbevraging  

Vanaf morgen vertrekt de oproep naar de ouderbevraging (online). Bedoeling is om zicht te 
krijgen op wat er volgens de ouders goed loopt en wat er beter zou kunnen. De school 
organiseert dit op eigen initiatief, dit was één van de acties na de vaststelling dat er een 
lagere instroom in is de school. De bevraging verloopt anoniem.  

Na de paasvakantie zou het rapport klaar zijn, er wordt nog gekeken hoe we die 
communicatie laten verlopen.  

 
• Evaluatie schoolfeest  

Algemene evaluatie: 

o Een zeer geslaagd, gezellig feest, de fuif is een blijver. De inkom had nog meer 
in de kijker kunnen staan, dat alle voorbijgangers hadden dan kunnen 
opmerken dat er een feestje is. Er was ook weinig uitleg over waarom we een 
schoolfeest doen in februari.  

o Voordeel: het was voor de ‘meld je aan’. 
o Voor een schoolfeest zou je eigenlijk sowieso meer reclame mogen maken. 

Misschien ook daarom ‘iedereen welkom’ of ‘kom eens een kijkje nemen’. 
o Optredens waren heel leuk, maar zonder podium wat lastig zichtbaar.  
o Minder opkomst: misschien minder grootouders of ouders die nog onderweg 

naar huis waren? Dat was het concept natuurlijk … bij een dagfeest is dat 
minder 

o Zorg ook dat ouders heel duidelijk weten hoe laat leerlingen er moeten zijn.  
 

o Overschot/Verkoop:  
▪ Pannenkoekenhuisje heeft heel goed gedraaid, maar er is ook nog veel 

over  
▪ Bij de broodjes was er één van de vier manden over. Er hoeven geen 

broodjes met kaas of hesp te zijn > dat werd niet verkocht 
▪ Nog ook wel drank en heel veel soep over.  

 
• Evaluatie lichtmis kleuters  

Er waren heel veel pannenkoeken, maar met carnaval hebben die nog een pannenkoek 
gekregen. Zeynep en Esra hebben dit getrokken, er was nog een derde mama om te helpen 
en dat liep vlot. 



 
 

 
 

 
• Voorbereiding ontbijt kleuters 28/2 

Voorlopig zijn er 75 inschrijvingen binnen, dat is iets minder dan vorig jaar. Bestelling bij 
Solucious is naar Veerle gestuurd. Dat komt in orde. Er zijn nog wel helpende handen nodig.  

Hanne roept nog eens op voor helpende handen: helpende handen welkom vanaf 7u30 tot 
10u.  

 
• Voorbereiding quiz  

o Algemeen: er is een briefje meegegeven om zowel in te schrijven, en om te 
komen helpen. Koen, Femke en Heleen willen alvast komen helpen op de dag 
zelf.  

o Levering spots: Mark kan dat gaan ophalen. Hanne geeft dit door aan Veerle.  
o Sponsorprijzen: verdeeld, zie aparte lijst.  Tegen 5/3 graag antwoord wie er 

sponsorprijzen heeft, zodat we dit kunnen inschatten.   
 

• Schoolfeest kleuters: 25/5   
o Er is hier nog niet veel over vergaderd, Mark neemt dit op met Jarissa 
o Idee is om een zeer traditioneel kleuterfeest te zijn.  
o Hanne vraagt via mail naar mensen die graag mee nadenken.  

 
• Varia: 

o Stancross 27/3/2024: enkel de lagere school loopt mee. Het is ten voordele van 
het project in Ecuador.   

▪ Niet te vroeg starten 
▪ Zeker duidelijk oproepen dat ouders kunnen meelopen  
▪ Eventueel affiche maken? Mark neemt dit op.  

 
 

• Volgende vergadering  
o 25/4 

 


